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Antoni Hodak
Radny Rady Miejskiej
Klub Radnych PiS

Pan Grzegorz Mackiewicz
Prezydent Miasta Pabianic

INTERPELACJA
dot. utwardzenia ul. Rolniczej

Szanowny Panie Prezydencie,

           Po uważnym wsłuchaniu się w głos mieszkańców oraz w związku z faktem,                          
iż ul. Rolnicza nie znalazła się w planie inwestycji drogowych na bieżący rok, jak również wobec 
fatalnego stanu nawierzchni tejże ulicy gruntowej, niniejszym wnioskuję o podjęcie przez Pana 
Prezydenta bezzwłocznych działań zmierzających do trwałego utwardzenia ulicy Rolniczej 
nawierzchnią asfaltową jeszcze w bieżącym roku.
            Jednocześnie, pragnę zwrócić uwagę na fakt, iż jak wynika z informacji powziętych              
w wyniku otwarcia ofert ogłoszonego przetargu na budowę dróg w Pabianicach, najtańsza oferta 
jest niższa od zarezerwowanej przez miasto kwoty o około 415 tys. złotych. Dlatego też jestem 
zdania, że potencjalnie istnieją możliwości finansowe rozszerzenia listy inwestycyjnej na bieżący 
rok.
         

                     Z poważaniem,

Antoni Hodak
Radny Rady Miejskiej

Klub Radnych PiS

Załączniki:

– zdjęcia obrazujące stan ww. ulicy


